
Moderata Samlingspartiet i Håbo kommun

Interpellation till tidigare kommunalrådet Nina Lagh

På Demokratiberedningens sammanträde den 4 april 2011 förekom ett ärende där 
Demokratiberedningen fått uppdrag av Kommunstyrelsen att yttra sig över Kommunstyrelsens 
beslut i ett ärende om en medborgarmotion angående det kommunala bidraget till de politiska 
partierna, samt att ta kommunstyrelsens beslut i beaktande av partiernas arvodesförhandlingar 
före/efter valet 2010. 
Beslutet från kommunstyrelsen var daterat 2010-05-17. Eftersom det var du som var kommunalråd 
och kommunstyrelsens ordförande vid denna tidpunkt ställs denna interpellation till dig.

Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag dig:

Anser du att det är normal postgång att ett ärende tar 11 månader för att komma från en tjänsteman 
till en annan inom kommunhuset?

Vad har egentligen hänt?

Karl-Axel Boström (m)

Krägga den 13 april 2011


